
GROENLINKS 
TYNAARLO 

De Groeve: 1 juni 2021 

Betreft: besteding Corona gelden  

Geacht college, 

Tijdens de behandeling van de (aangehouden) motie Kunst in de raad op 13 april 2021 deelde de 
voorzitter mede dat er op korte termijn een voorstel naar de raad zou komen hoe het college dacht 
de beschikbare gelden te gaan besteden. 
Inmiddels zijn wij zes weken verder en moeten wij constateren dat ons nog geen voorstel bereikt 
heeft. 
En juist in de tijd dat de kunsten sector het zwaar heeft is snel handelen gewenst. Dat is ook het 
uitgangspunt van de regering. 

Daarom heeft de GroenLinks fractie de volgende vragen: 

1. Waarom heeft de raad nog geen voorstel tot besteding van de bewuste gelden ontvangen? 
2. Wanneer kunnen we dat voorstel tegemoet zien? 

Graag zien wij op korte termijn uw reactie tegemoet. 

namens de fractie van GroenLinks Tynaarlo, 
Klaas Kuipers. 
Vice Fractie voorzitter.


